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Planimetric Base Features maintained and provided by the Ontario Ministry of Natural Resources (OMNR, April 2001, Forest Information Manual. Toronto: Queen's Printer of Ontario). Dispositifs
bas planimétriques maintenus et fournis par le ministére d'Ontario des resources naturelles (OMNR. avril 2001. Manual De 1'Information De Forét. Toronto: L'imprimeur de la Reine pour Ontario).
First Resource Management Group Inc. does not guarantee the accuracy of the information on the map.
First Resource Management Group Inc. ne guarantie pas la précision d'informations sur cette carte.
This map is for illustrative purposes only. It is not to be used as a precise indicator of routes, location of features
nor as a navigational guide. Cette carte est pour la valeur d'illustration seulement. Il ne doit pas étre utilisé comme carte routiére, emplacement de caractéristiques ni comme guide de navigation.
Wi;? S © Queen's Printer for Ontario
o
=3
680000 681000 682000 683000 684000 685000 686000 687000 688000 689000 690000 ug-:




